
Protokół

 z  posiedzenia  XIV  Sesji  Rady Gminy

w  dniu  20 lutego 2012 roku

Posiedzenie XIV Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący  Pan Dariusz

Mądrecki. Przewodniczący Rady Gminy przywitał  przybyłych na sesję Radnych, Wójta

Gminy, Sekretarza Gminy,  Komendanta Powiatowej Policji w Kamieniu Pom. młodszego

inspektora  Pana  Mariusza Klarę, v-ice Starostę Powiatu Kamieńskiego Pana Radosława

Drozdowicza,  Dyrektorów Szkół Gminy Świerzno, Kierowników Jednostek Organizacyjnych

Urzędu Gminy, Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno. Nastąpiło stwierdzenie quorum na 15

osobowy skład Rady w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. Lista obecności stanowi

załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek XIV  Sesji Rady Gminy:

1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia,

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie protokołu z posiedzenia XIII  Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

3. Informacja  Komendanta Powiatowej Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy

    Świerzno w roku 2011.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. uchwalenia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2012 rok,

b. uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2012 rok,

c. ustalenia diety dla Przewodniczącego Rady Gminy,

d. przyjęcia Programu Usuwania Azbestu i Wyrobów Zawierających Azbest dla Gminy

   Świerzno  na lata 2011 – 2032,

e. funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2013,

f. zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakład Komunalny w Świerznie

   z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy,

g. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego,

h. zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2012,

i. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2012-2026,

j. ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Gminy Świerzno”,

k. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości,
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l. zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2012,

ł. przystąpienia Gminy Świerzno do Programu Budowy Przydomowych  Oczyszczalni

  Ścieków Finansowanych z NFOŚ i GW.

5. Wolne wnioski.

6. Zakończenie posiedzenia XIV Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku

posiedzenia  XIV Sesji Rady Gminy. Nie widzę.

Porządek XIV Sesji został przejęty po zmianach  przez Radnych 15 głosami za, na 15 radnych

obecnych na sali (zał. nr 2).

Ad.1.c. przyjęcie protokołu z posiedzenia XIII Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady, jak również został

podany do publicznej wiadomości na stronie Urzędu Gminy, czy są jakieś uwagi co do

protokołu z posiedzenia XIII Sesji Rady Gminy. Nie widzę.

Wobec tego kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z XIII posiedzenia Rady Gminy bez

odczytania.

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia  XIII Sesji Rady Gminy został przyjęty 15

głosami za, na 15 radnych obecnych na sali bez odczytania.

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Przewodniczący Rady Gminy -  udzielam głosu  Wójtowi Gminy.

Informację z działalności między sesjami przedstawił Wójt Gminy Pan Krzysztof Atras –

powiedział między innymi: inwestycje; sprawą dość ważną i priorytetową na dzień dzisiejszy

jest sytuacja pogorzelców z Chomina.  Gmina poczyniła  kroki w kwestii pomocy dla tych

rodzin, bo są tam dwie rodziny i jeszcze jeden chłopak. Na dzień dzisiejszy  przydzieliliśmy

im mieszkanie gminne w Duniewie, nie jest ono duże bo są tylko tam  dwa pokoje, ale to jest

zawsze coś. OPS  zajął się  zbiórką rzeczy dla poszkodowanych i jest zbierane wszystko, gdyż

oni zostali bez niczego. Ponadto zostało uruchomione konto  pod nazwą „pomoc dla

poszkodowanych w pożarze w Chominie”, na które można wpłacać środki  a będą one

przeznaczone na odbudowę ich domu.

Została odebrana przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Kamieniu

Pomorskim oczyszczalnia i kanalizacja sanitarna w Trzebieradzu.

Trwa odbudowa  południowego skrzydła pałacu w Stuchowie.
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W dalszym ciągu jest prowadzony  remont i modernizacja oczyszczalni ścieków w Stuchowie

i Margowie.

Przeprowadziliśmy remont mieszkania socjalnego w Duniewie.

Sprawy organizacyjne: na wniosek mieszkańców Sołectwa Kaleń zostało przeprowadzone

zebranie wiejskie i został odwołany sołtys. Na tym samym zebraniu mieszkańcy wybrali

nowego Sołtysa – została nim Pani Gabrysia Wiśniewska. Gratulujemy.

Przejęliśmy notarialnie mieszkanie w Gostyniu od Gminy  Dygowo.

W piątek  u Pani Starosty podpisane zostało porozumienie w sprawie Lidera.

Wydałem następujące Zarządzenia:

1. SK.0050. 83.2011  w sprawie zmiany planów i w planach finansowych jednostek

organizacyjnych Gminy na podstawie  uchwały Nr XIII/73/2011 Rady Gminy Świerzno

z dnia 20. 12. 2011  roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011

 2. SK.0050. 84. 2011   w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 oraz

zmian w planach finansowych jednostek organizacyjnych Gminy.

3. SK.0050. 1. 2012   w sprawie  wprowadzenia zmian w regulaminie Organizacyjnym

Urzędu Gminy w Świerzno.

4. SK.0050. 2. 2012 w sprawie  ustalenia planów finansowych jednostek organizacyjnych

Gminy na rok 2012 do uchwały budżetowej.

5. SK.0050. 3. 2012 w sprawie prowadzenia szkolenia  wstępnego na stanowiskach pracy

w dziedzinie bhp (instruktażu  stanowiskowego).

6. SK.0050. 4. 2012  w sprawie  ustalenia wysokości stawek czynszu najmu lokali

użytkowych stanowiących własność Gminy Świerzno.

7. SK.0050. 5. 2012 w sprawie ustalenia wysokości stawek czynszu za dzierżawę gruntów

w Gminie Świerzno.

8. SK.0050. 6. 2011   w sprawie  powołania Zespołu Audytorów Wewnętrznych Systemu

Zarządzania  Jakością w Urzędzie Gminy w Świerznie.

9. SK.0050. 7. 2012   w sprawie  Regulaminu  Pracy w Urzędzie Gminy Świerzno.

10. SK.0050. 8. 2012  w sprawie  wprowadzenia Regulaminu Pracy Gminnej Komisji

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie

Gminy Świerzno.

11. SK. 0050. 9.2012  w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania ze służbowych

telefonów komórkowych w Urzędzie Gminy Świerzno.
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi Gminy za przedstawienie informacji.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytania odnośnie przedstawionej informacji we wolnych

wnioskach.

Ad. 3. Informacja Komendanta Powiatowej Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie

Gminy Świerzno w roku 2011.

Przewodniczący Rady Gminy  poprosił Komendanta Powiatowej Policji w Kamieniu Pana

Mariusza  Klarę o zabranie Głosu.

Komendant Powiatowej Policji w Kamieniu zabrał głos i powiedział między innymi: dalej

mamy braki kadrowe  na 101 etatów  czynnych mamy 80, brakuje nam 20 ludzi. Mamy

możliwości zatrudnienia ludzi  ze szkół Policyjnych ale to się wiąże z zakwaterowaniem

i wyżywieniem. I tutaj ukłon w stronę Gminy, ponadto tutaj mam taką ulotkę

o przekazywaniu 1%  na ten cel. Sprawa dzielnicowego – odpowiedź do zainteresowanych

w tej sprawie poszła i jest ona jasna i przejrzysta. Nowego dzielnicowego już Państwo

zdążyliście poznać, jednak jeżeli są jakieś uwagi to proszę pytać.

Mimo braków kadrowych wyniki jeżeli chodzi o przestępczość spada a więc ci policjanci

pracują dobrze  mimo braków kadrowych. W tym roku mamy już kilka spraw i przestępcy są

ci sami. W stosunku do innych Gmin terenu Powiatu Kamieńskiego  Gmina Świerzno jest

dość spokojną Gminą. Łącznie wykroczeń kwalifikowanych jako prawne w 2010 łącznie

popełniono 30 a na całym powiecie 1153 i tak  kradzieże cudzej rzeczy z art. 278  1 kk na

terenie powiatu łączenie 312  na terenie Gminy Świerzno dokonano 17 kradzieży co daje

5,4% ogółem, włamań na terenie Powiatu łączeni włamań dokonano 197, terenie gminy

dokonano  6  co  stanowi  3%  do  całości.  Pobicia  i  bójki  –  na  terenie  całego  powiatu

odnotowano 14 na terenie gminy 1 co daje 0,7% ogółu tej kategorii. Zniszczenia mienia na

terenie całego powiatu dokonano 95 na terenie gminy Świerzno 5 co stanowi 5,3% całości.

Kradzieży rozbójniczych na terenie powiatu dokonano 16, na gminie Świerzno dokonano

1 rozboju co stanowi 6,6% ogółu tej kategorii zdarzeń. Kradzieży pojazdów na terenie Gminy

Świerzno nie dokonano.

Nietrzeźwi kierujący łącznie na terenie Powiatu  408 nietrzeźwych zatrzymanych na terenie

Gminy Świerzno 36 co daje 8,8% ogółu. Wypadki drogowe  na terenie Powiatu

Kamieńskiego odnotowano  47 wypadków, na terenie Gminy Świerzno 3 co daje 6,4% ogółu

tej kategorii zdarzeń. Innych zdarzeń niż wymienione na terenie Powiatu w 2011 roku

odnotowano łącznie 607 zdarzeń, na terenie Gminy Świerzno 30 co daje 4,9% ogółu

pozostałych zdarzeń.
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Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję Panu Komendantowi za przedstawienie nam danych

dotyczących przestępczości na naszym terenie i wynika z tego, że na naszej Gminie ta

przestępczość nie jest  tak duża. Jeżeli są jakieś pytania, to proszę. Nie widzę. Wobec tego

przechodzimy do kolejnego punktu obrad.

Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a.  uchwalenia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2012 rok

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – wszystkie projekty przygotowane na dzisiejszą sesji były

analizowane wnikliwie na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy. Jeżeli chodzi o wyżej

przedstawiony projekt, Komisje Stałe ustaliły  plany pracy na 2012 rok.

Czy są jeszcze jakieś uwagi do  przedstawionego projektu.  Nie widzę.

W  wyniku  głosowania  Uchwała  Nr  XIV/80/2012  Rady  Gminy   Świerzno  w  sprawie

uchwalenia planów  pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2012  została przyjęta 15 głosami

za, na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr 4).

b. uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2012 rok

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XIV/81/2012   Rady Gminy  w sprawie uchwalenia planu

pracy Rady Gminy na 2012 rok została uchwalona  15 głosami za, na 15 radnych obecnych na

sali (zał. nr 5).

c. ustalenia  diety dla Przewodniczącego Rady Gminy

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XIV/82/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie ustalenia

diety dla Przewodniczącego Rady Gminy  została przyjęta 14 głosami za, 1 głosem

wstrzymującym się i 0 głosów przeciw na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr 6).

d.  przyjęcia Programu Usuwania Azbestu i Wyrobów Zawierających Azbest dla Gminy

   Świerzno  na lata 2011 – 2032

Projekt uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono.

W wyniku głosowania  uchwała Nr XIV/83/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie przyjęcia

Programu Usuwania Azbestu i Wyrobów Zawierających Azbest dla Gminy  Świerzno  na lata

2011 – 2032 została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr 7)
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e. funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2013

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku  głosowania Uchwała Nr XIV/84/2012 Rady Gminy Świerzno w  sprawie

funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2013, została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych

obecnych  na sali (zał. nr 8).

f. zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakład Komunalny w Świerznie

  z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XIV/85/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakład Komunalny w Świerznie

 z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy, została  przyjęta 15

głosami za, na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr  9).

g. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy

Uwag nie wniesiono.

W wyniku głosowania uchwała Nr XIV/86/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie udzielenia

pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych

obecnych na sali (zał. nr  10).

h. zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2012

Projekt uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag nie wniesiono.

W wyniku głosowania uchwała Nr XIV/87/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmian

budżetu Gminy Świerzno na rok 2012  została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych

obecnych na sali (zał. nr  11).

i. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy  Świerzno  na lata  2012 – 2026

Projekt uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag nie wniesiono.

W wyniku głosowania uchwała Nr XIV/88/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie   zmiany

wieloletniej prognozy finansowej Gminy  Świerzno  na lata  2012 – 2026 została przyjęta 15

głosami za, na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr  12).
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j. ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Gminy Świerzno”

Projekt uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag nie wniesiono.

W wyniku głosowania uchwała Nr XIV/89/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie

ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Gminy Świerzno” została przyjęta 15 głosami za, na 15

radnych obecnych na sali (zał. nr  13).

k.  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości

Projekt  uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy i poprosił Wójta Gminy o analizę

w/w projektu.

Wójt Gminy – projekt tej uchwały dotyczy nieruchomości zabudowanej budynkiem

mieszkalnym przejętej od Gminy Dygowo, położonej w Gostyniu. Jest zrobiona wstępna

wycena remontu tego mieszkania, który opiewa na kwotę powyżej 100 tys. złotych.  Mówię

tutaj o remoncie tylko dołu mieszkania a zostaje jeszcze dach i góra.  Wynika z tego, że ten

remont się nie opłaca a środki  ze sprzedaży można przekazać na co innego. W związku

z czym będę trzymał się tego aby,  tę nieruchomość sprzedać.

p. Kreja – ponieważ upadł projekt na odbudowę parku przy szkole w Gostyniu

i dofinansowania nie będzie, jestem za tym aby projekt tej uchwały  przesunąć  na

posiedzenie następnej sesji a zastanowić się nad tym na co przeznaczyć te środki ze sprzedaży

tego mieszkania.  Będę jednak się trzymać tego ja i Radni z Gostynia aby środki ze sprzedaży

zostały w Gostyniu. Bo Gostyń potrzebuje tych środków, chociażby na remont  gabinetu

lekarskiego, na remont terenu wokół stawu. Środków w ramach funduszu sołeckiego nam nie

wystarczy. Dlatego też wnioskuję o przesunięcie tego projektu uchwały na następne

posiedzenie Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – wobec tego przegłosujemy postawiony wniosek.

Wójt  Gminy – nie ma co głosować. Poprostu jako wnioskodawca tego projektu uchwały

wycofuję go z obrad dzisiejszej sesji. Z drugiej strony, to nie jest tak, że jutro już sprzedamy

tę nieruchomość i  jutro będą środki z tego  tytułu.  Uchwała to dopiero rozpoczęcie całej

procedury. Ponadto nie ma nigdzie takiego zapewnienia, że środki mają iść na Gostyń. Budżet

jest jeden.

Przewodniczący Rady Gminy – wniosek z tego, że Wójt Gminy jako wnioskodawca tego

projektu, wycofuje go z obrad dzisiejszej Sesji.

Wójt Gminy – tak wycofuję.

p. Wiśniewski – jest wycena tej nieruchomości?



8.

Wójt Gminy – nie ma, ale od 100 – 140 tys. złotych  można za ten budynek otrzymać.

l. zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2012

Projekt uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag nie wniesiono.

Wójt Gminy – środki  zapisane w tym projekcie uchwały w całości związane są z realizacją

zadań statutowych z przeznaczeniem na finansowanie  zadań z zakresu zarządzania

kryzysowego.

W wyniku  głosowania  uchwała  Nr  XIV/90/2012 Rady Gminy Świerzno  w sprawie    zmian

w budżecie Gminy Świerzno na rok 2012, została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych

obecnych na sali (zał. nr  14).

ł. przystąpienia Gminy Świerzno do Programu Budowy Przydomowych  Oczyszczalni

  Ścieków Finansowanych z NFOŚ i GW

Projekt uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag nie wniesiono.

Wójt Gminy – sprawę odnośnie przystąpienia  Gminy do tego programu przedstawiałem na

posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy. Jest to inicjatywa tania i dobra,  45% + 45%

z  kredytu  i 10% środków własnych beneficjenta. Jeżeli będą takie możliwości to będziemy

działać w tym kierunku.

p. Piekarz – to fakt, tyle tylko, że to wschodnia część Gminy.

Wójt Gminy – inwestować będziemy w te tereny gdzie jest to opłacalne.

p. Wiśniewski – uważam, że jest to bardzo ważne i działajmy w tym kierunku od ręki.

W wyniku głosowania uchwała Nr XIV/90/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie

przystąpienia Gminy Świerzno do Programu Budowy Przydomowych  Oczyszczalni  Ścieków

Finansowanych z NFOŚ i GW  została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na

sali (zał. nr  15).

5. Wolne wnioski i zapytania.

p. Bąk – jak wygląda sytuacja  jeżeli chodzi o  unijne przedszkola.

Wójt Gminy – ja znam państwa opinię na ten temat i w marcu na sesji podejmiemy stosowną

uchwałę w tej kwestii.

Unijne przedszkola funkcjonować będą do końca marca, rozliczenie nastąpi do końca

kwietnia 2012 roku, natomiast my za  nasze pieniądze chcemy je utrzymać co najmniej do

końca czerwca 2012. Będziemy składać nowe wnioski.
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Jeżeli program ruszy już w czerwcu wówczas my zamkniemy przedszkola wcześniej aby

przystąpić do nowego programu unijnego na utworzenie punktów przedszkolnych.

p.  Wojciechowska  –  sprawa  dotyczy  przebudowy  drogi  Gostyń –  Pobierowo.  My  Radni

z Gostynia chcielibyśmy być przy podpisaniu tego porozumienia. Sprawa przekazania

budynku po byłej poczcie w Gostyniu na ośrodek zdrowia.

Wójt Gminy – jest to porozumienie techniczne, liderem jest Powiat, ale czy inwestycja

rozpocznie się w przyszłym roku, tego nie wiem.

Pan  Radosław Drozodwicz v-ce Starosta Powiatu Kamieńskiego – budynek jest już gotowy

do przekazania, pozostaje kwestia podpisania aktu notarialnego.

Wójt Gminy – chciałbym  uczestniczyć w posiedzeniu Rady Powiatu aby obalić mit, iż

w zamian za otrzymany staw my musimy coś dać. Budynek po byłej poczcie będzie

remontowany po ocenie zrobionej przez Sanepid.

p. Michel  - co z remontem oczyszczalni w Stuchowie, czy już jest zakończony?

Wójt Gminy -  nie jest skończony, faktury są ale zapłatę tych faktur wstrzymaliśmy  do czasu

zakończenia napraw. Nie poszła też ryczałtowa zapłata  za naprawę drogi.

p. Gull – Sołtys Sołectwa Osiecze –  drogi do małego Osiecza i  do Krzemykowa są

nieprzejezdne.

Wójt Gminy – remont jesienny był robiony do Osiecza „małego”. Jeżeli chodzi

o Krzemykowo jeździ tam autobus szkolny i dojeżdża. Zdjęcia mogą być wstawione

z różnych dróg. Droga jest w gorszym stanie, ale jest przejezdna. Będziemy te drogi

naprawiać we własnym zakresie, do Osiecza  będzie sypany  grys.

p. Gull- tyle co tu mieszkam nigdy na naszym terenie nie były drogi robione dokładnie i to

samo jest z drogą powiatową. Turyści rezygnują z osiedlania się na terenie  naszych

miejscowości z uwagi na zły stan dróg.

Wójt Gminy – kiedy było likwidowane lotnisko w Śniatowie, była wówczas robiona droga do

Krzemykowa z płyt  pozyskanych z tego lotniska, ale to było 20 lat temu. Cierpliwości

zrobimy,  natomiast  jeżeli  chodzi  o  drogę powiatową nie  będę zmuszał tutaj  Starosty  do

odpowiedzi na ten temat, bo i tak usłyszymy, że ta droga nie jest ujęta w budżecie na ten rok.

Sytuacja mogłaby się zmienić, gdyby ruszyły inwestycje – chodzi tutaj o elektrownie

wiatrowe.

p. Wisniewski – droga nie jest zła , uzupełnimy ją i będzie dobrze.

 p. Kaproń mieszkaniec Kępicy -  28 listopada 2011 roku zgłaszałem wniosek o naprawę

drogi  w Kępicy i chodnika.
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p.Wójt – wniosek wpłynął ale nie mogliśmy go ująć w budżecie na rok 2012  budżetu  już był

skonstruowany. Wnioski powinny być składane do 10 października.

p. Kaproń – o tym, że droga jest zalewana w Kępicy zgłaszałem już w październiku ubiegłego

roku.

Wójt Gminy – nie przewidujemy przebudowy tej drogi, ale po roztopach przyjrzę się tej

drodze.

p. Kaproń mieszkaniec Kępicy – chodzi o pojemniki na surowce wtórne, takie jak plastiki czy

szkło. Czy gmina planuje  zakup tych pojemników?

Wójt Gminy – jest nowa ustawa śmieciowa, na odbiór śmieci musimy ogłaszać przetarg. Ze

specyfikacji  będzie  wynikać  czy  będzie  się nam  opłacało  kupić  czy  wydzierżawić te

pojemniki.

p. Kaproń – co z tablicami informacyjnymi?

Wójt Gminy – będziemy stawiać na bieżąco stosownie od wymogów. Jeżeli jest sołectwo czy

miejscowość, gdzie trzeba wymienić wówczas będzie ona wymieniona, jeżeli wystarczy

naprawić zostanie naprawiona.

p. Kaproń – pobocze drogi ze Stuchowa do Kępicy, powiedział Pan, że zostanie zrobiona.

Wójt Gminy – zapoznałem się z tą drogą  i nikomu to pobocze nie przeszkadza.

p. Sominka – trwa wycinka drzew w lesie a drzewo składane jest  koło naszego boiska na

parkingu i będzie ono wywożone naszą drogą. Są to duże samochody i mogą zniszczyć drogę,

uważam, że należy zwrócić na to uwagę.

Wójt Gminy – mi bardziej chodzi o teren, bo został on w obecnej chwili  zanieczyszczony ale

to zostanie uporządkowane.

Pan Chojnacki Sołtys Sołectwa Stuchowo -  sprawa drogi do Kępicy ciągnie się już jakiś czas

a  droga coraz bardziej jest niszczona. Pan Kaproń ma rację mówiąc o tym, ta droga nie ma

żadnego odwodnienia, pobocze jest coraz gorsze. Na dzień dzisiejszy można naprawić tę

drogę jeszcze przy niewielkim nakładzie bo na naprawę gruntową tej drogi środków przecież

nie ma. Tą drogą jeżdżą paszowozy.

Będą prace publiczne należałoby w ramach tych prac uporządkować te dwa cmentarze,

przyjeżdżają ludzie z zagranicy i wstyd, że są tak  zaniedbane.

Wójt  Gminy  -  mam inne  zdanie  na  temat  tej  drogi.  Jeżeli  zrobimy pobocze  z  kruszywa za

dwa  miesiące  będzie  to  samo  i  tak  samo  z  odwodnieniem  tej  drogi.  Jeżeli  chodzi  o  te

cmentarze, są to miejsca pamięci ale nie zabytki. Miejsca wymagają opieki. Miał Pan ludzi na

pracach użyteczno – społecznych dlaczego Pan tego wówczas nie uprzątnął.
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p. Kaproń – my nie chcemy tego remontu już jutro  ale przypilnowanie tego wszystkiego.

Wójt Gminy – nie będę tego robił teraz bo i tak się to rozwali.

p. Wojciechowska – cenimy ważne uwagi ale nie w takim tonie, my to wszystko omawiamy

na  komisjach,  to  nie  jest  tak  że  mu  się nie  interesujemy  albo  nie  wiemy.  To  wszystko  jest

analizowane na posiedzeniach Komisji ale bez środków w budżecie i tak nic nie zrobimy. Są

to drogi, które są między polami ornymi i taka sama sytuacja jest w Gostyniu. My  w tej

sprawie rozmawiamy z dzierżawcami, przedstawiamy im sytuację.

Wójt Gminy – podkopanie drogi nic nie daje. Nie obiecuję, że naprawimy tę drogę do Kępicy,

trzeba rozmawiać z dzierżawcami.

p. Lewandowski Sołtys Sołectwa Jatki – przystanek w Jatkach ma wybitą szybę wymaga

naprawy. Mam pytanie Czy beczkowóz do wywozu ścieków już działa?

Dziura  w drodze przy przystanku koło sklepu  w Jatkach.

Wójt Gminy – materiał do remontu przystanków jest zakupiony i będą one cyklicznie

naprawiane.

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś wolne wnioski? Nie wiedzę. Wobec

powyższego porządek obrad XIV Sesji Rady Gminy  Świerzno uważam za wyczerpany

i zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim.

Protokołowała: Putyrska B.


